
 

 

Protokół  nr 4/2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, 

które odbyło się w dniu 23 września 2024 r. w sali nr 23 Urzędu Miejskiego  

w Nowym Mieście Lubawskim 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:30, a zakończyło o godz. 14:10. 

W posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Komisji.  

Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski 

- Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński 

- Skarbnik Miasta – Marzena Krzemińska 

- Radni – Krzysztof Hoppe, Tomasz Harfelder 

- Pracownik Urzędu Miejskiego – Alicja Kurnikowska 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie planu pracy komisji.  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim 

w sprawie: 

a) zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2024 rok, 

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji – Barbara Bober, stwierdzając iż w 

posiedzeniu uczestniczy 5 członków Komisji, a więc obrady są prawomocne oraz zapoznała 

członków Komisji z porządkiem obrad. Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicząca Komisji – Barbara Bober przedstawiła proponowany plan pracy Komisji. 

Komisja jednogłośnie przyjęła plan pracy, stanowiący zał. nr 2 do protokołu. 

Ad. pkt 3 

a) Skarbnik Nowego Miasta Lubawskiego - Marzena Krzemińska omówiła projekt uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na rok 2024.  

Radny – Andrzej Jankowski zadał pytanie czy grunty za stadionem miejskim gdzie ma powstać 

ścieżka rowerowa są już uregulowane. 



 

 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że aby usprawnić ten 

proces udał się do siedziby PKP, gdzie otrzymał deklarację, że grunty będą przekazane więc 

można przystąpić do projektowania.  

Przewodnicząca Komisji – Barbara Bober zadała pytanie czy inwestycja dachu hali MOSiRu 

została już odebrana. 

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński odpowiedział, że inwestycja została odebrana w 

zeszły poniedziałek, pozostało już tylko podpisanie umowy z Energą na podłączenie paneli 

fotowoltaicznych, które docelowo mają zasilać cały obiekt.  

Komisja zaopiniowała jednomyślnie pozytywnie w obecności 5 członków Komisji projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2024 rok. 

Projekt uchwały stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

b) Skarbnik Nowego Miasta Lubawskiego - Marzena Krzemińska przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Przewodnicząca Komisji – Barbara Bober zwróciła uwagę, że kolejny rok są podnoszone 

podatki.  

Radni podjęli dyskusję nad wysokością stawek podatków. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przy 2 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymujących” w 

obecności 5 członków Komisji projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie na 2024 rok. 

Projekt uchwały stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

Ad. pkt 4 

W sprawach bieżących nikt nie zabrał głosu. 

Ad. pkt 5 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Komisji – Barbara Bober 

zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokół sporządziła: Alicja Kurnikowska 

                                                                                                  Przewodnicząca Komisji 

                                                                                                          Barbara Bober 


